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Onderwerp Behandeld 
in

Behandeld in 
datum

Inhoud Stand van zaken

Wensen en bedenkingen 
Verstedelijkingsstrategie 
MRA

RWK 07-06-2021 Toegezegd wordt in het 3e concept van het MRA op 
de volgende punten aan te passen c.q. duidelijker te 
maken:  - de tekst dat GS niet voornemens is om 
bedrijventerreinen te verplaatsen voor woningbouw, 
maar als er plaatsen vrijkomen op 
bedrijventerreinen door vertrek van bedrijven, deze 
dan beschikbaar zijn voor andere functies  - dat met 
de tekst over ‘regio’ en ‘MRA’ hetzelfde wordt 
bedoeld,   - de relevante tekst over deelname aan 
het platform Ruimte door Hoogheemraadschap AGV  
met het oog op de waterbuffering.

GS is geen penvoerder 
van de 
Verstedelijkingsstrategie 
MRA. 
Bij het 3e concept kan dit 
terugkomen.

Wensen en bedenkingen 
Verstedelijkingsstrategie 
MRA

RWK 07-06-2021 Toegezegd wordt om met gedeputeerde Olthof de 
wens van de PvdA te bespreken om indien er 
bruggen over het IJ worden aangelegd, ook een OV-
rail- of tramverbinding aan te leggen naar dit 
gebied, evenals de functiewijziging op de 
Achtersluispolder/Havenstad, mits de 
randvoorwaarden in acht genomen worden en de 
nautische en maritieme ruimte in het havengebied 
geborgd is.



Onderzoek tegengaan 
verrommeling en 
verkrotting kassen

PS 22-10-2020 De VVD vraagt ook hoe Gedeputeerde Staten 
omgaan met het tegengaan van verrommeling en 
verkrotting van kassen et cetera, nu de Ruimte-
voor-ruimteregeling wordt beperkt. Het is wel wat 
huiswerk, maar ik zou hier ook een onderzoek naar 
willen doen. Het is een specifieke problematiek, die 
op een aantal plekken in de provincie voorkomt. Ik 
zou daar graag met een onderzoek komen. Hoe 
kunnen we daar het meest effectief mee omgaan?

Monitoring Aardkundige 
monumenten

PS 22-10-2020 Mw. Van Wijnen (GL): Onze motie aardkundige 
monumenten heeft ook een positief pre advies. 
Vragen die over waren gebleven uit de 
commissiebehandeling. Er zijn wat kleine gebiedjes 
uit die aardkundige monumenten verdwenen. Die 
zijn niet opgenomen in het BPL en niet in NNN. Dat 
willen we graag monitoren. Als de toelichting een 
toezegging kan worden dan trekken we de motie 
wellicht in.  Gedeputeerde Loggen zegt dit toe.

Verkenningen 
discussielocaties

RWK 29-09-2020 Gedeputeerde Loggen geeft aan dat er voor 
Castricum, Uitgeest, Wijdemeren en Schagen 
verkenningen worden gedaan. Zodra die helder zijn, 
zullen ze ter kennisname met PS worden gedeeld.  
… Gedeputeerde stelt de volgende afspraak voor. 
Als uit de verkenning blijkt dat de regels in de 
Omgevingsverordening goed gevolgd zijn en niet 
leiden tot een verandering, dan hoeft die discussie 



zijns inziens niet opnieuw gevoerd te worden. Op 
het moment dat die wel tot verandering leidt, komt 
gedeputeerde daar bij PS op terug. De heer Voskuil 
(PvdA) geeft aan dat de Omgevingsverordening ook 
voor PS een leerproces is. Hij zou het waarderen als 
gedeputeerde het vanuit dat perspectief beschouwt. 
Zou hij er derhalve ook een half A'4tje aan kunnen 
wijden als er geen wijzigingen zijn, zodat PS zich de 
termen uit de Omgevingswet en -verordening een 
beetje eigen kunnen maken? Gedeputeerde Loggen 
gaat daarmee akkoord, mits PS hem toestaan dat hij 
dat in geval van geen verandering enkel informatief 
doet. Ingeval zich wel een verandering voordoet zal 
gedeputeerde PS actief informeren. Dan ontstaat het 
gewenste onderscheid.

Notitie Lintbebouwing RWK 29-09-2020 Het college zal met een notitie komen over de wijze 
waarop in Noord-Holland, inclusief de MRA, 
omgegaan kan worden met lintbebouwing. Dan 
kunnen GS het ook goed motiveren als zij 
afwijkingen niet nodig achten.

knelpunt regels 
woningbouw

PS 29-06-2020 De VVD heeft een vraag over de regels. Ik zeg toe 
om het gesprek met de gemeenten proberen te 
entameren – dat is ook iets wat vanuit de bouwtafel 
en versnellingstafel naar boven komt – dat men 
tegen wisselende regelgeving aanloopt bij 
betaalbaarheid, doelgroepen en parkeernormen. 



Elke gemeente is net weer even anders en ik wil best 
een poging wagen zonder dat ik mij gelijk vastleg 
op een resultaatsverplichting. Dat is even lastig want 
je daagt de gemeente wel uit om over het domein 
waar zij zelf over gaan, om een deel los te laten en 
dat in gezamenlijkheid in de provincie te 
harmoniseren. Ik zeg dus niet toe dat het al aan het 
eind van het jaar is opgelost.

Informatie Wonen en 
vliegen

RWK 08-06-2020 Gedeputeerde zal relevante informatie delen. Wonen 
en vliegen staat los van de verstedelijkingsopgave. 
Het is een complex vraagstuk en er vindt intensief 
overleg plaats met het Ministerie van Infrastructuur 
en Waterstaat. Zodra Gedeputeerde meer informatie 
heeft, zal hij die delen met de Staten.


